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Protokół 
z XLII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 18 listopada 2014r. w godz. od 9.00 do 11.50  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 

wprowadzenie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu. 

 

Radni 14 głosami „za” wprowadzili uchwałę do porządku obrad sesji, 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Liniewo, 
b) stawek podatku od środków transportowych,  
c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Uroczyste zakończenie kadencji 2010 – 2014. 

 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
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Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 

 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

   
Ad. 5  
Interpelacje i wnioski radnych 
 

Stanisław Burek – chciałbym przypomnieć o tablicy informacyjnej, która miała być 
zamontowana koło sklepu, z przykrością muszę stwierdzić, że brak było obwieszczeń 
wyborczych do rady powiatu i do sejmiku wojewódzkiego, proszę o wyjaśnienie, 
dlaczego tak się stało, ponieważ to już kolejna sprawa braku informacji tak jak było w 
Orlu poprzednio brakowało informacji o sesji, chciałbym pogratulować Wójtowi i 
Radnym kolejnej kadencji, chciałbym również przeprosić tych, którzy mogli poczuć się 
urażeni moimi słowami w mijającej kadencji.  
 

Jerzy Czapiewski – chciałbym podziękować panu Przewodniczącemu i panu Wójtowi za 
współpracę w mijającej kadencji i przeprosić tak jak kolega za słowa, którymi ktoś mógł 
zostać urażony. 
 
Marcin Łankowski – jako najmłodszy radny w mijającej kadencji chciałbym 
pogratulować Wójtowi kolejnej kadencji i pogratulować radnym, którzy dostali się do 
rady na kolejną kadencję. 
 
Bogdan Karczyński – dołączam się do wszystkich życzeń, chciałbym przypomnieć o 
lampie przy blokach, bo był pan, Komolubi ale jak wiadomo on jak to on, bardzo proszę 
pamiętać o tej sprawie. 
 
Łucja Rudnicka – chciałabym podziękować Wójtowi i kolegom radnym za współpracę. 
 
Zdzisław Bela -  dziękuję wszystkim za współpracę i gratuluję Wójtowi kolejnej 
kadencji. 
 
Tadeusz Borkowski – chciałbym wszystkim pogratulować i podziękować za 
współpracę w komisji rewizyjnej Ryszardowi Kruszyńskiemu. 
     
Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Liniewo. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) stawek podatku od środków transportowych 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Grzegorz Michnowski – w uchwale jest najwyższa stawka 672zł powyżej 3,5t czy nie 
warto by było obniżyć ten podatek aby przyciągnąć przedsiębiorców, mój znajomy 
przeniósł się ze Starogardu do Kalisza ponieważ tam są niższe podatki wystarczyło mu 
jeszcze na mieszkanie, poprzez obniżenie tego podatku przyciągniemy ludzi i będzie 
większy napływ tego podatku a nie łupać na transporcie samochodowym.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach po konsultacji z Wójtem i Panią 

Skarbnik postanowił odłożyć podjęcie uchwały po przerwie. 
 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu panu Hieronimowi Borkowskiemu, 
który odczytał napisane przez siebie wiersze w podziękowaniu za pracę Wójta, 

Rady Gminy i Sołtysów w mijającej kadencji 
 
b) stawek podatku od środków transportowych  

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o przedstawienie nowej propozycji 
do projektu uchwały. 
 
Wójt – po konsultacji i analizie wspólnie z Panią Skarbnik propozycję składamy 
następującą w § 2 pkt. 1 powyżej 3,5t do 5,5t  - 190zł, od 5,5t do 9t – 990zł, powyżej 
9t do 12t – 670, punkt 2 pozostaje bez zmian, w punkcie 3 – 980zł, punkt 5 zmiana na 
240zł, pozostałe punkty uchwały pozostają bez zmian. 
 
 



SESJA XLII 18 listopada 2014r. 

 

Strona 4 z 5 

   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały 

 
Wojciech Prądziński – czy wiadomo jak jest w innych gminach. 
 
Wójt – będziemy gminą z najniższymi podatkami od środków transportowych 
przynajmniej w kilku powiatach. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – tablica informacyjna w Lubieszynie – wczoraj zleciliśmy wykonanie tablicy, więc 
w najbliższym czasie powinna być ona zamontowana, 
- lampa w Głodowie – pan Komolubi obiecał, więc będziemy się kontaktować i ponaglać. 
 
Sekretarz – obwieszczenia na tablicy ogłoszeń – Wójt wykonał swój obowiązek w 
terminie po interwencji obwieszczenia zostały zawieszone. 
 
Stanisław Burek – dlaczego wcześniej nie było tych obwieszczeń 
 
Sekretarz – jak już mówiłem Wójt wykonał swój obowiązek w terminie tak jak powinno 
być.  
 
Ad. 8 

Wolne głosy i wnioski 
 
Brunon Kupper – u nas wytworzył się problem Stary Wiec, Iłownica i ja, że nie będzie 
dnia seniora od lat ludzie są przyzwyczajeni, że w Wysinie było. Żona sołtysa 
powiedziała, że w tym roku nie będzie robić. 
 
Ewa Zielińska – ja nie mam nic przeciwko sala w Wysinie jest piękna ja ciasta upiekę, 
ale organizacją niech, kto inny w tym roku się zajmie. Sale są wyremontowane, więc 
każdy może to u siebie zrobić, albo, co roku gdzie indziej w przyszłym roku w Starym 
Wiecu za 3 lata Iłownica.   
 
Stanisław Burek – chciałbym złożyć wniosek formalny o zwiększenie środków dla rad 
sołeckich, ponieważ są one zbyt niskie. 
 
Wójt – zwiększenie w budżecie zostało już ujęte o 33,3% od kwoty która była. 
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Ad. 9 
Uroczyste zakończenie kadencji 2010 – 2014. 

  
Wiesław Szarmach – mamy dzisiaj ostatnią sesję VI kadencji Rady Gminy chciałbym 
wszystkim podziękować za wspólną pracę dla naszej małej ojczyzny czasami było 
troszkę trudniej ale i tak czasami musi być. W VI kadencji było bardzo dużo inwestycji 
jestem już czwartą kadencję i w tej zrobiono najwięcej. Bardzo dziękuję sołtysom, że 
bardzo przykładali się do naszej współpracy, dziękuję dyrektorom szkół, że byli obecni 
na każdej naszej sesji pomagali nam szkoły nasze są naprawdę piękne, dziękuję pani 
Basi, pani Lucynie dyrektorom gminnych jednostek, dziękuję Izbom Rolniczym, 
przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich pani Labuda, druhowi Jackowi Kmieciakowi 
mogę zapewnić, że staż ma się dobrze, kierownikom panu Piotrowi i Krystianowi z nimi 
współpraca była największa, panu Sekretarzowi i pani Skarbnik, kierownikowi 
posterunku policji, że nikt na  panu doktorowi, chociaż chory, ale jest obecny. Panie 
Wójcie jak pan oceni mnie i radę myślę, że współpraca była bardzo dobra, myślę, że 
wszyscy możemy podać sobie rękę a jeśli kogoś uraziłem swoimi słowami to 
przepraszam. 
 
Wójt – współpraca przez 4 lata pomimo różnych sytuacji i emocji uważam, że udało się 
stworzyć współpracę wzorcową. 
 
Zbigniew Werczyński – złożyliśmy podziękowanie Wójtowi i Przewodniczącemu Rady, 
dziękujemy również radnym a w szczególności komisji Oświaty za wsparcie w 
działaniach dziękujemy za tę kadencję myślę, że następne będą tak samo owocne jak ta 
mijająca.   
 
Przewodniczący Rady Gminy wraz z Wójtem wręczyli podziękowania Radnym 

oraz sołtysom VI kadencji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1150 

 
 

 
  
  Protokołowała                                                             Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  

    Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  
 


